
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 17/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 11. 11. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, I. Falnoga, M. Gams, T. Gosar, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, 
R. Gruden, M. Koželj, T. Martun, G. Tavčar. 
  
Na sejo je bil vabljen tudi B. Žefran, ki pa je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 16/17, seje z dne 25. 10. 2017 
  
Dopolnili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 16/17 prejšnje seje. Člani, ki se seje 
niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         B. Črnič je poročal, da 19. 10. 2017 potekal sestanek na SVIZ-u Slovenije »Aktiva mladih« članov 
sindikata. Na sestanku je bilo izpostavljeno sodelovanje med SVIZ-om Slovenije in Centrom za družbeno 
raziskovanje CEDRA v skupnem organizacijsko raziskovalnem izobraževalnem projektu. Izvesti nameravajo 
anketo o dobrih in slabih praksah sindikalnih zaupnikov. Želijo si, da bi na ta način dobili podatke, kako 
povečati akcijske moči sindikata v boju za delavske in socialne pravice. Izobraževalni projekt in anketo 
nameravajo izvajati v začetku leta 2018. 
  
b)        J. Pungerčar je poročal, da bo redna jesenska seja GO SVIZ Slovenije v torek 14. 11. 2017. Na seji se 
bodo člani GO SVIZ Slovenije seznanili s tekočo problematiko in aktivnostmi sindikata, o katerih bo poročal 
glavni tajnik B. Štrukelj. Nas predvsem zanima potek pogajanj o odpravi anomalij v sistemu plač nad 26. 
razredom javnega sektorja, povišanje nekaterih delovnih mest v skupini H02 in predlog uvrstitve nekaterih 
dodatnih delovnih mest v našo kolektivno pogodbo (KPRD) iz skupine J. Izid pogajanj ni znan in se lahko 
se konča tudi brez dogovora. Zanima nas tudi, kaj bo z zahtevo učiteljev po zvišanju plač, kateri varčevalni 
ukrepi se bodo podaljšali v leto 2018, morebitne priprave na stavko in drugi tekoči problemi. 
  
c)         J. Pungerčar je prisotne seznanil, da se pripravljajo tudi nekatere druge spremembe delovnih mest 
v izboraževalni in raziskovalni dejavnosti (prilagoditve glede na zdravniške dvige plač), saj je SVIZ v mesecu 
oktobru vložil na MIZŠ zahteve za spremembo tarifnega dela Kolektivne pogodbe za dejavnost vzgoje in 
izobraževanja v RS in tarifnega dela Kolektivne pogodbe za raziskovalno dejavnost. Na zahtevo mora vlada 
odgovoriti do konca meseca novembra. 
  
3.         Novi zakon o raziskovalno-razvojni dejavnosti   
  
V pripravi in javni obravnavi je Zakon o razvojno-raziskovalni dejavnosti, zato je J. Pungerčar predlagal, da 
bi po redni seji 14. 11. 2017 GO SVIZ Slovenije potekal še sestanek Sindikalne konference visokega šolstva 
in znanosti. Na sestanku, v kolikor bo do njega prišlo, bodo razpravljali o predlogu novega Zakona o 



raziskovalno-razvojni dejavnosti, ki je v javni obravnavi in na katerega morajo podati pripombe do 29. 11. 
2017. Že po hitrem pregledu novi zakon ZRRD vsebuje člene, ki niso v skladu z Zakonom o delovnih 
razmerjih, npr. neizplačevanje odpravnin zaposlenih za določen čas; prav tako ni jasno zapisano v zakonu, 
kaj pomeni institucionalno financiranje, smiselno bi bilo tudi omejiti število mandatov vodilnih v javnih 
zavodov ipd. Zaradi na novo nastajajočega zakona ZRRD namerava tudi predsednik SK VŠZ OO Ljubljane in 
okolice, M. Husić, v kratkem sklicati izredno sejo sindikalnih zaupnikov ljubljanskega območja. 
  
Sklep: SVIZ/IJS načelno podpira osnutek Zakona o raziskovalno-razvojni dejavnosti ZRRD, potrebno pa je 
podati pripombe na člene, ki niso natančno definirani, ali se z njimi ne strinjamo ali pa so po našem mnenju 
celo v neskladju z drugimi zakoni. 
             
4.         Atlantis 
  
Akcija zbiranja naročil za karte Atlantis je stekla in je v polnem teku. Doslej smo naročili in razdelili 586 
kart, zanimanje članov za nakup kart je kljub plačilu veliko, saj je cena 4-urne karte za savne Atlantisa še 
vedno ugodna.   
  
5.         Razno 
  
Član sindikata je predlagal nakup letne karte za smučarsko sezono 2017/2018 na Krvavcu, o čemer smo v 
preteklosti že razpravljali. Člani IO SVIZ/IJS so se po tehtnem premisleku odločili, da do nakupa letne 
prenosne karte ne bo prišlo. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00.                                                                  Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodila I. Falnoga.                                                                             Zapisnik pregledal:         J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 21. 11. 2017 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 
                               - vodstvu IJS 
  
 


